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Abstract (en)
The invention relates to a device having an automatic firing unit (1) for driving a blower (3) belonging to this device, having a blower drive (2) and
a fuel pump (5), likewise belonging to this device and having a fuel pump drive (4). The automatic firing unit (1) has a programmer (20) which
controls and monitors a start-up procedure and continuous operation. According to the invention, the blower drive (2) and the fuel pump drive (4) are
controllable-speed motors, whose rotational speed is individually controlled by the programmer (20), the desired values of the rotation speeds being
stored in a desired value memory (22). Associated data are stored, for various operating conditions, for the desired rotational speeds of blower drive
(2) and fuel pump drive (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einrichtung mit einem Feuerungsautomaten (1) zur Ansteuerung eines zu dieser Einrichtung gehörenden Gebläses (3)
mit einem Gebläseantrieb (2) und einer ebenfalls zu dieser Einrichtung gehörenden Brennstoffpumpe (5) mit einem Brennstoffpumpenantrieb (4).
Der Feuerungsautomat (1) weist einen Programmgeber (20) auf, der einen Inbetriebsetzungsvorgang und einen fortlaufenden Betrieb steuert und
überwacht. Erfindungsgemäß sind der Gebläseantrieb (2) und der Brennstoffpumpenantrieb (4) drehzahlsteuerbare Motoren, deren Drehzahl vom
Programmgeber (20) einzeln geregelt wird, wobei die Sollwerte der Drehzahlen in einem Solldaten-Speicher (22) abgelegt sind. Für verschiedene
Betriebszustände sind zusammengehörende Daten für die Solldrehzahlen von Gebläseantrieb (2) und Brennstoffpumpenantrieb (4) gespeichert.
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